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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

oraz  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  dniu  23  marca  2015  r.  w  punkcie

dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”. 

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  jak  wszyscy  wiedzą,  hale  po  ,,ceramice”

w Osieku nad Notecią zostały zrównane z ziemią i z tego co radnemu wiadomo firma  ochrona

danych osobowych będzie chciała zbyć zachowany biurowiec. W związku z tym radny dodał, że

dobrze byłoby aby gmina zainteresowała się danym budynkiem ponieważ na dzień dzisiejszy nie

posiada się mieszkań socjalnych. Kończąc radny powiedział, że wystarczyłoby zaadaptować dany

budynek  na  takie  mieszkania  lecz  pozostaje  jedynie  kwestia  zmiany  przeznaczenia  w  planie

zagospodarowania przestrzennego.  

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  temat  zostanie  podjęty

ponieważ  gdyby tak  się  udało,  to  zostałyby rozwiązane  dwa  problemy ponieważ  nad  sytuacją

z brakiem lokali socjalnych i tak należy się pochylić gdyż problem sam się nie rozwiąże. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski  powiedział,  że właściciele i tak będą musieli płacić podatek

od gruntów, które zostają i dlatego należałoby z nimi negocjować. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska podziękowała za dane informacje i dodała, że

temat zostanie podjęty.

(...)

Radny,  Pan  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  sporo  mieszkańców  Osieka  nad  Notecią

zbulwersowanych było w związku z tym, że ,,Bronkobus” przejeżdżał przez daną miejscowość.

Kontynuując  temat  radny zapytał,  kto  i  dlaczego  pozwolił  aby Straż  Miejska  pilotowała  dany

autobus?

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że Straż Miejska była akurat

w Osieku nad Notecią i zatrzymali się ponieważ kultura tego wymagała, a byli to przedstawiciele

władzy.  Kontynuując  Pan T.  Perliński  powiedział,  że  zapytali  się  Straży Miejskiej  gdzie  mogą

zatrzymać się w Wyrzysku, a Straż Miejska powiedziała, że akurat jadą do Wyrzyska i po drodze

mogą zatrzymać się na rynku. Następnie Pan Zastępca powiedział, że był osobiście powitać dane

osoby ponieważ nie było Pani Burmistrz, a wymaga tego kultura osobista bez względu na to jaki



przyszły kandydat na prezydenta przyjedzie do Gminy Wyrzysk. 

Radny,  Pan  Zbigniew  Piotrowski  powiedział,  że  należałoby  pomóc  osobie,  która  samotnie

mieszka w domu znajdującym się przy drodze do Osieka nad Notecią. Kontynuując radny wyjaśnił,

że dana osoba żyje w strasznych warunkach, a jej cały dom otaczają góry śmieci. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że wie w jakiej sytuacji jest dana

osoba i umarza się jej podatki ale problem jest tego typu o czym sygnalizuje MGOPS, że dana

osoba zbiera śmieci. Kontynuując Pani Burmistrz dodała, że to co się uprzątnie danej osobie to ona

w podwójny sposób nawiezie z powrotem. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski powiedział,  że zostały przycięte gałęzie na ulicy Dworcowej

w Osieku na d Notecią przez powiat w związku z tym, że jest to droga powiatowa. Kontynuując

radny powiedział,  że  duże gałęzie zostały zabrane,  a reszta  małych pozostała i  leży w rowach.

Kończąc radny dodał, że według Niego dana przycinka nie została należycie wykonana w związku

z tym, że poprzycinali niektóre gałęzie, a te które zwisają nie. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że podejmie rozmowy na dany

temat z Dyrektorem ochrona danych osobowych. 

Radny, Pan Leszek Matuszewski zapytał, jak wygląda sytuacja dotycząca poziomowego łatania

dziur w miejscowości Osiek nad Notecią?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że przetarg na wykonywanie prac

na  drogach  został  rozstrzygnięty.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  do  gruzu

znajdującego  się  przy  Orliku  w  Wyrzysku  dowieziono  kolejny,  który  został  pokruszony  i  po

objeździe  dróg  gminnych  od  dnia  dzisiejszego,  gruz  zabierany  jest  na  drogi.  Kończąc  Pani

Burmistrz dodała, że robi się po kolei i czeka się na plusowe temperatury aby nie było żadnych

nieprawidłowości. 
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